
Forslag til årsmøte i: Bønes Idrettslag 2024

Fra: Kim Davidsen

Tittel på forslag: Oppstart av Padel i idrettslaget

Forslag:

Styret ber årsmøtet om tillatelse til å starte opp med Padel i idrettslaget

Begrunnelse:

Bønes IL ønsker å starte opp med Padel som en egen avdeling i klubben. Vi ser på Padel som
en aktivitet som fanger opp barn som faller utenfor fotball- og håndball og ikke er i
konkurranse med den eksisterendeaktiviteten og vi ser på det som en utvikling av klubben og
tilbudet ellers.
Vi oppretter et eget utvalg, ikke noe styre, som jobber for Padel-miljøet i klubben.
Driften skal ikke gå på bekostning av resten av idrettslaget og vil være helt
uavhengig økonomisk da dette vil drifte seg selv via kontingenter/støtteordninger.

Bergen, 26.02.2024

_______________

Kim Davidsen

[Dokumentet er utarbeidet av NIFs juridiske avdeling, og sist oppdatert 20.01.2022. Ved hvert årsmøte bør
idrettslaget sjekke https://www.idrettsforbundet.no/klubbguiden/ for eventuell ny versjon av dokumentet.]
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